

E.A. Kelly

Manager, *Documents on Canadian External Relations*, Department of Foreign Affairs and International Trade, Canada

Gérant, *Documents relatifs aux Relations extérieures du Canada*, ministère des Affaires étrangères et du Commerce international, Canada

Marie-Josée Langlois

Department of Foreign Affairs and International Trade, Canada

Ministère des Affaires étrangères et du Commerce international, Canada

Gaëtan Lavertu

Associate Deputy Minister of Foreign Affairs, Canada

Sous-ministre délégué des affaires étrangères, Canada

Steven Lee

Professor of History/Professeur d'histoire, University of British Columbia, Canada

Albert Legault

Professor of Political Science/Professeur de science politique, Université Laval, Canada

Annie Legault

Department of Foreign Affairs and International Trade, Canada

Ministère des Affaires étrangères et du Commerce international, Canada

Peter Lloyd

Director General, Communications Bureau, Department of Foreign Affairs and International Trade, Canada

Directeur général, Direction générale des communications, ministère des Affaires étrangères et du Commerce international, Canada

Hector M. Mackenzie

Senior Departmental Historian, Editor, *Documents on Canadian External Relations*, Department of Foreign Affairs and International Trade, Canada

Historien principal du ministère, rédacteur, *Documents relatifs aux Relations extérieures du Canada*, ministère des Affaires étrangères et du Commerce international, Canada